
Protokół Nr XLIV/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 6 maja 2010 roku 
 

Otwarcia obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie dokonał 
Przewodniczący Rady Adam Mysiara. 
Na sekretarza obrad zaproponował radną Bożenę Wójcik. 
Głosowanie 
14 głosów - za 
Stwierdził iż w sesji bierze udział 14 radnych co stanowi odpowiednie quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
3. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad.2 
Pani A. Porębska 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy wraz z załącznikami. 
Odczytała pisma z wydziałów o przeniesienie środków: 
Wydział BRI prosi o przesunięcie środków w kwocie 16.897zł na wykonanie 
koncepcji zagospodarowania terenu wokół Basenu, mieliśmy te pieniądze na koncie 
środków niewygasających do końca marca 2010, ale wykonawca nie zdążył zrobić i 
wróciły one do budżetu. Teraz trzeba je znów przenieść na to zadania aby móc 
zapłacić wykonawcy. 
- SP Nr 1 zwraca się o przebudowę parkingów wokół szkoły, potrzebna kwota 
53.000zł, proponujemy przenieść te środki z zadania remont CO w Gimnazjum . 
Złożyliśmy wniosek do Ministerstwa Edukacji o środki na remonty w szkołach, 
dostajemy takie środki co roku a wtedy tamte nie byłyby wykorzystane. 
- Wydział RDG prosi o zmianę w zadaniu adaptacja świetlicy w Zielonkach, 
przeniesienie kwoty 2924zł. 
Radny J. Strzelec 
- dopiero uchwaliliśmy budżet a już tyle zmian, należy siąść i zastanowić się nad 
potrzebami. 
Pan Burmistrz 
- na niewygasających środkach mamy na projekt drogi dojazdowej do Basenu ale 
projektant jeszcze nie skończył. 
Ad. 3 
Pan Przewodniczący 
Zamknął obrady XLIV sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 
                                           Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                      Sekretarz                                  Przewodniczył 


